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Geachte dames en heren,

ln de afgelopen (gesplltste) openbare vergadering van de gemeenteraad dd. 19 en 26 November
2019 is gesproken over de herinrichting van de Eindhovenseweg en het centrum den Hof.

Gezien de lange procestijd die deze ontwikkeling vergt en de vele, steeds wijzigende voorstelten tot
herinrichtang, viel de presentatie ons zwaar tegen.
Als bewoners en ondernemers van de panden aan de Eindhovenseweg 55, 58, 60 en 62 ziJn wij direct
beftokken bij deze veranderingen en zullen, wonende aan de oostzijde direct aan de
Eindhovenseweg en den Hof, het zwaarst de gevolgen van enerzijds de werkzaamheden en
andenijds de uiteindelijke inrichting gaan voelen.

Wij hebben op verschillende momenten onafhankelijk van elkaar vragen gesteld aan de gemeente
om verheldering, waarbij we steeds niet meer zagen of hoorden als datgene wat in algemene zin is
gepubliceerd.

Nu de plannen steeds concreter worden en er meer en meer over wordt gecommuniceerd, zeÍfs met
een pover 3d filmpje, lijkt het ons dat de gemeente weet welke kant zij op wilgaan.
Echter, die plannen zijn nog niet gedeeld,
Als we het hebben over een pover 3d filmpje, dan is dat met name zo bedoeld omdat er werkelijk
niets van de essentiële veranderingen en verbeteringen in de dorpskern worden getoond.
Alleen twee rotondes daarbuiten en een dubbele rijbaan en wat aanpassingen aan de toevoerwegen
vanuit Valkenswaard en Eindhoven.
Oversteekplaatsen, het centrum Den Hoí parkeerplaatsen etc. alles wat voor ons bewoners
belangrijk is staat er niet bij.

ln onze beleving een voorbeeld van een meelkoekje verpakt met duur inpakpapier.
Afleiding van de hoofdzaak.

Wij willen daarom op de kortst mogelijke termijn, voordat de plannen definitief zijn, met de
verantwoordelijken om tafel om duidelijk te hebben wat er gaat gebeuren.
Als daarna een gesprek komt waarbij ook andere bewoners of de winkeliersvereniging aansluit is dat
prima.

Wij willen voor het uiteindelijke besluit over de Eindhovenseweg en den Hof gemaakt wordt dit
gesprek hebben.

Met vriendelijke groet,

Eindhovenseweg I

Waalre


